
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

w dniu 10 lutego 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rolnictwa i rozwoju wsi Henryka 

Kowalczyka 

W ostatnim czasie do opinii publicznej trafiły informacje dotyczące pozytywnie rozpatrzonego przez 

Komisję Europejską wniosku w sprawie dopuszczenia do obrotu odtłuszczonego proszku ze świerszczy jako 

mąki. Unia Europejska dopuściła stosowanie wymienionego produktu w szerokiej gamie wyrobów – chlebie, 

krakersach, pizzy, produktach makaronowych i wielu innych. Informacja wzbudziła duże zaniepokojenie 

obywateli, którzy oczekują umieszczenia na finalnych wyrobach spożywczych jasnej informacji o zawartości 

tzw. mąki ze świerszczy i innych owadów. 

Proszę o informację, czy jest rozważana procedura zamieszczania wspomnianej wyżej informacji. 

Jan Maria Jackowski 


